
   

 

  

 

LIETUVOS ŠACHMATŲ FEDERACIJOS 

 Juridinio asmens kodas 291698620 

 Buveinės registracijos adresas Žemaitės g. 6, Vilnius 

 

TARYBOS POSĖDŽIO 

PROTOKOLAS 

2024-04-23 Nr.  S 24 – 5 

Vilnius 

 

 

Lietuvos šachmatų federacijos (toliau – „LŠF“ arba „Federacija“) tarybos posėdis (toliau – 

„Posėdis“) prasidėjo 2024 m. balandžio 23 d. 18 val. 38min. nuotoliniu būdu per Gmail elektroninį 

paštą. 

 

Posėdžio pirmininkas: Aleksandr Černov 

 

Posėdžio sekretorius: Aleksandras Šalna 

 

Posėdyje dalyvavo LŠF tarybos nariai:  

1. Aleksandr Černov – LŠF prezidentas 

2. Nerius Gasparavičius – LŠF viceprezidentas  

3. Raimondas Paliulionis – LŠF viceprezidentas 

4. Zigmas Bitinas 

5. Andrius Paulauskas 

6. Jonas Sidabras 

7. Šarūnas Šulskis 

8. Salomėja Zaksaitė 

9. Valentinas Rumiancevas 

 

DARBOTVARKĖ: 

1. Dėl GM Maxim Novik kvietimo dalyvauti 2024 m. Lietuvos šachmatų finale. 

2. Dėl administravimo mokesčio dalies 2024 m. LŠL ir LMŠL prizinio fondo didinimui. 

 

 

1. SVARSTYTA: Kviesti GM Maxim Novik į 2024m. Lietuvos šachmatų finalą. 

Pateikta pastaba (R. Paliulionis) - protokolas su LŠF tarybos sprendimu apie mūsų 

šachmatininkų nežaidimą ŔUS ir BLR turnyruose, kartu su kitais dokumentais,  yra 

Panevėžio šachmatų klubo sandėlyje. 

Pateikta pastaba (Š. Šulskis) – GM Maxim Novik patekimas į šachmatų olimpinę rinktinę 

turi būti įmanomas tik pirmos vietos Lietuvos čempionate atveju, kitu atveju teikiant 

prioritetą kitiems žaidėjams, turintiems glaudesnį ryšį su Lietuva. 

Pateiktas pasiūlymas (J. Sidabras) – kviesti į Lietuvos šachmatų finalą GM Maxim Novik su 

sąlyga, kad į olimpiada M. Novik galės patekti tik tarybos sprendimu. 



   

 

  

Pateikta pastaba (V. Rumiancevas) - trūksta informacijos priimti argumentuotą sprendimą 

Pateikta pastaba (A. Černov) – po pokalbio telefonu susidarė įspūdį, kad  M. Novik yra labai 

adekvatus žmogus, po LŠF tarybos priimto sprendimo Lietuvos šachmatininkams 

nedalyvauti Rusijos bei Baltarusijos šachmatų varžybose, šio sprendimo laikėsi ir nei karto 

nenusižengė, taipogi dalyvavo Europos bei Amerikos tarptautiniuose turnyruose, kuriuose 

garsino Lietuvos vardą. 

 

 

BALSAVO: „Už“ – 6, „Prieš“ – 2, „Susilaikė“ – 1. 

NUTARTA: Kviesti Maxim Novik į Lietuvos šachmatų finalą. 

 

2. SVARSTYTA:  Dėl administravimo mokesčio dalies 2024 m. LŠL ir LMŠL prizinio fondo 

didinimui. 

Pateikta pasiūlymas (R. Paliulionis) suskaičiuoti kiek išlaidų buvo patirta LŠL ir LMŠL 

etapų vykdymui, likusią dalį pridėti į prizinį fondą. 

Pateikta pastaba (A. Paulauskas) – pirmo ir antro etapo pateikta sąmata jau viršija iš 

administracinio mokesčio gautas lėšas. 

Pateiktas klausimas (A. Černov) – kiek NSA lėšų esame numatę Lietuvos šachmatų lygai. 

Pateikta pastaba (A. Paulauskas) – NSA paraiškoje nėra detalizuota, kokią sumos dalį 

skirsime Lietuvos šachmatų lygai. 

NUTARTA: 2024 m. LŠL ir LMŠL prizinio fondo nedidinti. 

 

 

 

 

Posėdžio pabaiga: 2024-04-28 20 val. 04 min.

 

Posėdžio pirmininkas      Aleksandr Černov 

 

Posėdžio sekretorius      Aleksandras Šalna 


